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Side 2

Spørgsmål: Vil ministeren redegøre for, om regeringen med den kommende lov om forsy-
ningssikkerhedsafgift på biomasse agter at afgiftspålægge halm og træpiller, som benyttes til 
strøelse under dyr, eller om regeringen forventer at kunne kontrollere, om danskerne bruger 
indkøbt halm og træpiller til strøelse eller til opvarmning og i givet fald hvordan?

Svar: Skatteministeriet er i øjeblikket i gang med at undersøge afgiftsgrundlaget for forsy-
ningssikkerhedsafgiften. I dette arbejde indgår også en stillingtagen til eventuelle afgræns-
ningssituationer.

Det er derfor endnu for tidligt at give et konkret svar på det stillede spørgsmål, men Skattemi-
nisteriet vil naturligvis i det kommende arbejde have fokus på det administrative grundlag for 
afgiften.


